
 

Protokoll Styrelsemöte 2021-12-07 

 
 
Plats: Sekretariatshuset, Skidstadion 

Närvarande: Charlotta Nilsson, Helen Hanstock, Urban Lindgren, Tomas Kristoffersson, 
Martin Ohlsson, Torgny Pettersson, Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica Johansson valdes till mötets 
sekreterare och Urban Lindgren att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 26 oktober gicks igenom. 

SI-enheter är inköpta och reparerade. 

Johan Näslund, ÖOK, deltog vid tävlingskonferensen i november istället för Bernt Åkerlund. 

Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ekonomi 
Urban rapporterar att ekonomin är fortsatt god. Det har varit en del utgifter från det senaste 
mötet (SI-enheter, OL-tinget, pokaler till ungdomsserien samt ungdomsavslutning). Det har 
inkommit bidrag från SOFT på ca 50 000 kr. Martin Ohlsson har ansökt om pengar hos 
Länsförsäkringar för ungdomsseriens räkning och det har beviljats 20 000 kr för 2022. 

4. Att göra närmaste tiden (diskutera och utse ansvariga samt tidplan) 

• Renskriven verksamhetsinriktning – Martin och Erica, klart senast 15/1. 

• Registrering av tävlingar i Eventor avseende säsongen 2022 – Martin, klart senast 10/12 

• Uppmana föreningar att söka tävlingar 2023 resp 2024 till senast 15/3 2022 – Martin, klart 
senast 10/12 

• Få till administrationen av nyhetsbrev – Lotta, klart till nästa möte 

• Upprättande av årshjul (1. Generellt, 2. Tävling, 3. Ungdom) – Martin (generella), Bernt 
(tävling), Helen (ungdom), delrapportering till möte i januari, klart till möte i februari 2022 

• Bokslut– Urban, klart möte februari 

• Förslag på budget – Urban, klart möte januari 

• Verksamhetsberättelse – Erica, klart möte februari 

• Bidrag skidorienteringsarrangemang – Martin skickar ut beslutet från 15 maj till 
föreningarna, klart snarast 

• Informationsutskick – Martin, klart senast 10/12 

• Markfrågor – Tomas kontaktar Ola Lindgren och hör hur vi ska gå framåt i frågan, klart till 
möte i januari 
 

5. Val av kartansvarig – tillika ansvarig för införande av kartkontroll 
Mötet beslutade att utse Tomas Kristoffersson till kartansvarig i JHOF. 

6. Ungdomsverksamhet inklusive Brobyggarna 
Första mötet med ungdomskommittén är den 19 februari. I kommittén ingår för närvarande 
(förutom Helen) Marie Ohlsson, Roger Ek samt Kalle Eneland. 

Brobyggarna hade träff i samband med Sandviken Indoor i november, ca 10 ungdomar från 
distriktet deltog. 
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7. Utbildning 

Banläggningsutbildning med fem deltagare från distriktet har genomförts. 

Barntränarutbildning arrangeras 13-15 maj, anmälan öppnas 17 januari. Erica lägger ut 
information på hemsidan och på facebook. 

8. Inkomna skrivelser 
Inga skrivelser har inkommit. 

9. Kommande möten 
Styrelsemöte 1 2022: Torsdag 20 januari kl 18. 

Styrelsemöte 2 2022: Onsdag 9 februari kl 18. 

Årsmöte 1 mars kl 18:30. Erica skickar ut kallelse till föreningarna senast 1 januari. 

O-ting: Onsdag 6 april 18:30. 

10. Övriga frågor 
På JHOF:s kontor på Idrottens Hus finns äldre dokument och priser med mera. Urban och Lotta 
ansvarar för att gå igenom detta och arkivera sådant som ska sparas. 

Distriktet behöver en DM-medaljansvarig. Bernt frågar Owe Hemmingsson om han kan ta den 
posten. 

JHOF ska utse ”Årets utmärkelse” för 2021. Samtliga styrelseledamöter funderar på lämpliga 
kandidater till nästa möte. 

Martin ska ta över rollen som firmatecknare efter Erica. Urban och Martin tar kontakt med 
banken angående detta. 

 

 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Urban Lindgren 
Justerare 

  

 


